
VLASVEZEL
Het Internationaal Vlaskongres had dit jaar plaats 
te Parijs van 25 tot 27 september.
Als Algemeen Voorzitter van de Internationale Con
federatie voor Vlas en Hennep, verklaarde onze Mi
nister van Financiën, de heer A. Dequae, dat de groe
pering het aangewezen organisme is om als verbin- 
dingsorgaan de betrekkingen te verzekeren tussen 
de nationale beroepsorganisaties en de autoriteit 
van de Europese Economische Gemeenschap.
De toepassing van het Rome-Verdrag was ook de 
hoofdbekommernis van de kongressisten met in on
dergeschikte orde het bevoorradingsprobleem.
Wij hebben op het dertiende internationaal vlaskon
gres met grote voldoening geakteerd dat de verte
genwoordigers van de drie vlasproducerende landen 
met een vaste wil bezield zijn hun politiek te richten 
op toenadering en verstandhouding teneinde een ak- 
tie te kunnen voeren welke erop gericht is het be
staan van het vlas in het kader van een gemeen
schappelijk landbouwbeleid te verzekeren.
Het is tevens eens te meer gebleken dat derge
lijke kongressen een verzorgde voorbereiding vragen 
om tot tastbare resultaten te kunnen komen. De 
werkgroep welke onder de benaming « Gemeen
schappelijke M arkt» regelmatig in vergadering is 
bijeengekomen en over de meest zorgwekkende pro
blemen nota’s, voorstellen en ontwerpen van deli
beraties heeft opgesteld, heeft degelijk werk ver
richt.

Het kongres heeft de eerste beslissingen welke geno
men werden in het kader van het Rome-Verdrag ge
akteerd. Dit betekent voor wat onze sektor betreft : 
heyt afschaffen van de kwantitatieve beperking bij 
de export van Frans strovlas en een algemeen ak
koord om in de toekomst geen diskriminatie meer 
te dulden bij het toekennen van premies op vlas- 
produkten op basis van de bestemming welke eraan 
in de Euromarkt gegeven wordt.

Een publikatie in het Frans staatsblad kende de 
Franse teeltpremie voor de campagne 1962 toe aan 
alle vlasverbouwers, ook aan diegenen die hun stro
vlas voor export naar België verkopen.
De kongressisten waren eenparig akkoord om een 
verzoek in te dienen bij de E.E.G., teneinde van dit 
organisme de bekrachtiging te bekomen van het Ak
koord van Napels.
Er werd op het kongres aangenomen dat de globale 
vezelopbrengst van de oogst 1962 lager zal liggen 
dan in 1961 niettegenstaande de bezaaide oppervlakte 
met 17 %  is toegenomen. De aanvoer van Westerse 
vlasvezels zal niettemin overeenstemmen met wat in 
het Akkoord van Napels is voorzien. Er bestaat ech
ter twijfel omtrent de bevoorrading van niet-Wes- 
terse vlasvezels.
Een delegatie van het Algemeen Belgisch Vlasver- 
bond heeft een studiereis in de Sovjetrepubliek on
dernomen en bezocht er het distrikt Smolensk, wel
ke als de beste vlasstreek van de Federale Republiek 
bekend staat.
In Rusland besliste de direktie van de lichte indus
trie, waartoe de vlasnijverheid behoort, de vlasvezel-

bereiding te industrialiseren door het toepassen van 
het warmwaterroten in vervanging van het dauwro- 
ten. Dit betekent een diep inslaande overschakeling 
welke een vertraging van de produktie kan voor ge
volg hebben.

In het bezochte gebied zijn er momenteel geen pro- 
duktieoverschotten.
Men voorziet een uitbreiding van de Russische pro
duktie in de toekomst met het oog op het verzadi
gen van de binnenlandse behoeften die zullen toe
nemen naargelang de bevolking aangroeit en de le
vensstandaard verhoogt. De export van vlasvezels 
zal er vermoedelijk weinig betekenis hebben tijdens 
de eerstvolgende maanden.

Het blijft een kenteken van het vlasverbruik dat de 
aandacht van de spinnerij gekoncentreerd blijft op 
de lage kwaliteiten die een lichte prijsverbetering 
kennen. De goede kwaliteiten zijn amper prijshou
dend.

A. Delbeke.


